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Dagsorden Referat 

Antal fremmødte 15  

1. Valg af dirigent Orla Haladyn 

2. Valg af referent Vibeke Riis 

3. Beretning af formanden Bestyrelsen har holdt seks møder fra generalforsamlingen i 2023 til 
generalforsamlingen i 2024, foruden et møde med Park og Vej fra 
Odense Kommune. 
 
Bestyrelsen blev dannet med Kasper Brandsholm som formand, Bo 
Nannestad som kasserer og Vibeke Riis, Erik Jensen og Jan Larsen som 
menige medlemmer. 
 
Hjemmesiden kræver nu minimal vedligeholdelse og har haft over 100 
unikke besøgende siden implementeringen af statistikmodulet den 8. 
juni 2023. 
 
Foreningen har endeligt skiftet bank til Middelfart Sparekasse. 
 
Alle projekter omkring de grønne områder er blevet gennemgået af 
fagfolk. Både naturlegepladsen og støjbæltet har fået beskåret store 
mængder beplantning samt træer. 
 
Grøn dag blev afholdt den 2. september med seks deltagere, der udførte 
forskellige opgaver. 
 
Odense Kommune sendte en henvendelse om overdragelse af de grønne 
områder, som de har vedligeholdt. Området var jf. lokalplanen 
foreningens retmæssige vedligeholdelsespligt. Odense Kommune 
 
2023 har været et travlt år for bestyrelsen, og formanden takker for den 
store indsats. 

4. Fremlæggelse af regnskab Regnskab godkendt af revisorer. Budget fremlagt. 

5. Indkomne forslag 
a) Vedtægtsændringer 

a) Forslag til §5 
Forskellen er primært omkring distributionen af 
generalforsamlingens dagsorden og indkomne forslag, samt 
tilgængeligheden af regnskab og budget. 

 
Fremadrettet skal det hentes via foreningens hjemmeside, 
www.ugletoften.dk. 
 
Godkendt 
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b) Forslag til §9 
Hvis der ikke kan dannes en bestyrelse på fem medlemmer, gives der 
mulighed for, at bestyrelsen kan forsætte med et lavere antal.  
 
Godkendt 

6. Fastsættelse af kontingent På 2023-generalforsamlingen blev det vedtaget, at medlemsbidraget for 
2024 skulle øges til kr. 1.500. 

7. Valg af bestyrelse 
a) Vibeke Riis 
b) Erik Jensen 
c) Jan Larsen 

a) Modtager genvalg 
b) Modtager genvalg 
c) Modtager ikke genvalg 

Bestyrelsen forslår bestyrelsessuppleant Kim Meyer, som har 
tilkendegivet interesse 

8. Valg af suppleanter til bestyrelsen 
a) Orla Haladyn 
b) Kim Meyer 

a) Modtager genvalg 
b) Idet Kim Meyer er indtrådt i bestyrelsen, er Camilla Bjerre-

Christensen nr. 54 valgt som suppleant til bestyrelsen. 
 
Bestyrelsen bedes overveje om suppleanter ligeledes får mulighed for 
deltage i bestyrelsesmøder, dog uden stemmeret såfremt bestyrelsen er 
fuldtallige ved møderne. 

9. Valg af revisorer 
a) Marianne Overgaard 

a)   Modtager genvalg 

10. Valg af revisorsuppleanter 
a) Otto Lundsfryd 

a)   Modtager genvalg 

11. Eventuelt Der ønskes begrundelse for revision af støjbæltet mod Svendborgvej. 
Det er udført af professionel gartner, der har fældet det nødvendige ift. 
at få støjbæltet til at gro nedefra, så det igen bliver funktionelt. Dette har 
medført at der måtte fældes nogle store træer, der skyggede, og dermed 
forhindrede støjbæltet i at gro hensigtsmæssigt.  
Allerede efter et år kan man forvente at støjbæltet vokset op og har den 
nødvendige effekt. 
 
Det henstilles til at bestyrelsens fremtidige beslutninger af denne 
karakter træffes på baggrund af ekstraordinær generalforsamling.  
 
Saltning af stikveje, kunne der stilles kasse med grus og salt op? 
Bestyrelsen undersøger hvorvidt kommunen vil opsætte sådanne på 
stamvejen. 
 
Tilsalgskilte fra ejendomsmælgere der står samlet ved indkørsler og står 
hulter til bulter. Bestyrelsen undersøger om der er reglement for disse. 


